
Zápis z jednání Školské rady dne 21.11. 2019  
 
Členové rady: MUDr. Martin Sklenář  

Mgr. Petr Barannikov  
Mgr. Martin Hejl  
Jana Čapková 
Mgr. Marcela Polanská  
 

Omluven:        Mgr. Eduard Jiran 
 

Host:                PaedDr. Pavel Schneider  
Ing. Markéta Hobzková 

 
  

 I. Zahájení jednání a návrh programu 
 Jednání zahájil předseda Školské rady (dále jen ŠR) MUDr. M. Sklenář, přivítal přítomné a navrhl 
program:  
 1) Projednání Výroční zprávy ZŠ a MŠ Nučice za školní rok 2018/2019  
2) Projednání Žádosti o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro ZŠ a MŠ Nučice pro rok 2020 
3) Různé 
Program byl jednomyslně schválen.  
 
II. Jednání dle programu  
1) Projednání Výroční zprávy ZŠ a MŠ Nučice za školní rok 2018/2019 
Členové školské rady byli seznámeni s Výroční zprávou ZŠ a MŠ Nučice předem e-mailem. 
Ředitel ZŠ a MŠ Nučice PaedDr. Pavel Schneider seznámil členy školské rady s doplněním výroční 
zprávy školy (další vzdělávání učitelů a hospodaření školy). 
Výroční zpráva byla jednomyslně schválena. 
2) Projednání Žádosti o finanční příspěvek z rozpočtu obce pro ZŠ a MŠ Nučice pro rok 2020 
Ředitel ZŠ a MŠ Nučice PaedDr. Pavel Schneider seznámil členy školské rady s předběžným návrhem 
rozpočtu pro rok 2020. 
Vzhledem k růstu ceny energií navrhuje zvýšení rozpočtu v této oblasti o 400 000 Kč. 
Pouze odhadovaný je také příspěvek ze státního rozpočtu, protože dochází ke změnám v této 
oblasti. 
Naopak škola využije příspěvek ze Šablon II. 
Školská rada se dohodla, že doporučí zřizovateli Žádost o finanční příspěvek přijmout. 
3) Různé 
Ing. M. Hobzková navrhla, že by bylo vhodné projednat změnu Zřizovací listiny ZŠ a MŠ Nučice - 
velké investice by nebyly zařazeny do rozpočtu školy, hradila by je obec. Starosta obce Mgr. Martin 
Hejl toto považuje také za vhodné. 
Oznámení o daru – p. Šandera přislíbil darování velkoplošné dotykové televize včetně programů na 
matematiku, fyziku, chemii, biologii a geologii. Dar má hodnotu cca 170 000 Kč. 



Starosta obce Mgr. Martin Hejl upozornil, že schválení daru a účelově vázaných prostředků je nutné 
projednat na veřejném zastupitelstvu obce dne 27.11. (je to poslední veřejné zasedání před novými 
volbami). 
Doplnění školní knihovny – MUDr. M. Sklenář informoval, že je možnost rozšířit školní knihovnu z 
vyřazených knih pražské městské knihovny, starosta obce Mgr. Martin Hejl navrhl, že by kulturní 
referentka obce mohla uspořádat veřejnou sbírku knih. 
Ředitel ZŠ a MŠ Nučice PaedDr. Pavel Schneider pozval členy školské rady na akci “Vánoce ve 
škole”, která proběhne 19.12. od 14.00 
 
Předseda Školské rady MUDr. M. Sklenář ukončil oficiální část jednání. 
 
Následovala prohlídka nové knihovny a rovněž ukázka 3D tiskárny v počítačové učebně. 
 
 
 
 
 
 


